
DELEGATI SPRAŠUJEJO

O projektu osnovne šole
Kolezija .

Delegacija krajevne skupnosti Kolezija je
že pred časom zastavila delegatsko vprašanje
v zvezi s projektom za osnovno šolo Kolezija,
kakšne posledice nosi prejšnji projektant -
DO Emonaprojekt, s katerim je'bila prekinje-
na projektantska pogodba, kakšen vpliv ima
ta spor na pričetek gradnje in kdaj bo gradnja
zaključena.

Na vprašanje je odgovoril Komite za druž-
bene dejavnosti. Ker se razgovori v zvezi s*
prekinitvijo pogodbe med projektantsko or-
ganizacijo Emonaprojekt in Skupnostjo sa-
moprispevka III še niso zaključili, mora pa jih
obravnavati še izvršni odbor Skupnosti tretje-
ga samoprispevka, o dokončnih rezultatih se-
veda še ne moremo porcJčati. Ker pa je bilo
lokacijsko dovoljenje izdano 7. septembra, bo
skladno s tem nov projektant predložil pro-
jektno dokumentacijo za pridobitev gradbe-
nega dovoljenja.

• —

Pričetek gradnje osnovne šole Kolezija še ni
natančno določen. Dela na projektni doku-
mentaciji in očiščenju zemljišča (tudi izprazni-
tev dveh stanovanjskih objektov) potekajo
pospešeno. Projekt za gradbeno dokumenta-
cijo je v zaključni fazi in bo izdelan že v tem
mesecu. V novembru bodo pridobljena vsa

potrebna soglasja za gradbeno dovoljenje. So-
časno' z navedenim potekom gradbenih del se
pripravljata investicijski program in razpis za
oddajo gradbenih del. V kolikor bo vse pote-
kalo v skladu z zastavljenimi roki, naj bi se
gradnja začela v začetku prihodnjega leta.
Sama gradnja bo trajala štirinajst mesecev,
tako da bi se šolska vrata morala odpreti v
šolskem letu 1986/87.

O štipendijah za
kmetijske šole

Ali kmetijske organizacije na področju naše
občine v letošnjem letu načrtujejo razpis šti-
pendij za področje kmetijstva in če jih, kolikš-
no je število teh štipendij. Če pa štipendij he
razpisujejo, naj delegatski skupščini razložijo,
kje so vzroki in kje so rešitve, je delegatsko
vprašanje občinske konference ZSMS Vič-
Rudnik.

Na vprašanje je odgovorila kadrovska služ-
ba občinske skupščine. V razpisu ni sodelova-
la nobena OZD s področja kmetijstva iz naše
občine. Izvršni svet je po obravnavi problema-
tike razvoja kmetijstva podal pobudo za raz-
pis štipendij tudi v letošnjem letu. Kmetijska
zadruga Ljubljana TZO Vič pa bo ta mesec
razpisala tri štipendije za V. stopnjo na kme-
tijski usmeritvi in eno štipendijo na Biotehnič-
ni fakulteti.


